



2301 S Wentworth Ave, Chicago, IL 60616
(312) 842-8546
info@puitakschool.org

Spring 2019 After School Enrichment Classes (Pre-School)

學前班春季課後興趣班

Jan 14 – June 7 2019

二零一九年一月十四日至六月七日

Preschool (PK3 & JrK) 學前班三歲及四歲

(Jan 14 – June 7 2019, 二零一九年一月十四日至六月七日)

Time 時間	Monday 星期一	Tuesday 星期二	Wednesday 星期三	Thursday 星期四	Friday 星期五
3:10-4:10 PM	Happy Mandarin 歡樂中文 Teacher 教師: Shuyi Feng Spring Term 春季 \$229 17 weeks (No class on 1/21, 2/18, 4/22, 5/27)	Pre-Acting & Improvisation 初級表演與即興 Teacher 教師: Harmony Zhang Spring Term 春季 \$249 18 weeks (No class on 3/19, 3/26, 4/23)	Munchkin Music 小夥伴的音樂課 Teacher 教師: Maggie Hughes Spring Term 春季 \$269 20 weeks (No class on 4/24)	Little Artist 小小藝術家 Teacher 教師: Penny Lan Spring Term 春季 \$259 19 weeks (No class on 3/28, 4/25)	Pre-Ballet 初級芭蕾 Teacher 教師: Alyssa Leach Spring Term 春季 \$229 17 weeks (No class on 1/18, 3/29, 4/19, 4/26)

Happy Mandarin 歡樂漢語 Teacher 教師：Shuyi Feng

This class is focus on speaking and listening and help students to carry out simple conversations.
本課程注重學習漢語聽、說，小朋友將練習簡單的對話。

Pre-Acting & Improvisation 初級表演與即興 Teachers 教師：Harmony Zhang

This class develops drama and life skills in a fun and supportive environment. Students will be taught beginning terminology and theatrical skills through development exercises and activities. They will also learn valuable life skills such as taking turns, listening, being confident, collaborating, etc.

本課程在有趣和支持的環境中培養戲劇和生活技能。通過開發練習和活動，學生將學習初級術語和戲劇技能。他們還將學習寶貴的生活技能，如輪流、傾聽、自信、合作等。

Pre-Ballet 初級芭蕾 Teacher 教師：Alyssa Leach

This class is an introduction to ballet. It focuses on body movements, simple ballet terminology, and improvisation. Each class will include stretching, barre, movements across the floor, dance games, and improvisation.

本課程為芭蕾基礎課，注重肢體協調以及表演。課堂主要內容為：伸展運動、芭蕾技巧、身體運動、音律遊戲、以及即興表演。

Munchkin Music 小夥伴的音樂課 Teacher 教師：Maggie Hughes

Preschool children in this class will begin developing a love for music as they continue to explore rhythm and sounds through the use of drum, kid's instruments, singing, dancing and music games.

本課程將為孩子們創造一個熱愛音樂的環境，他們將通過手鼓、兒童樂器、唱歌、跳舞以及音樂遊戲等來探索韻律及聲音。

Little Artist 小小藝術家 Teacher 教師：Penny Lan

This class will focus on expressing thoughts and ideas through painting. Children take part in activities that is fun and fulfilling. They will explore a variety of painting materials, and begin learning the basic of arts, such as colors, designs and patterns.

本課程將通過繪畫來幫助學生表達自己的想法。孩子們們將參與有趣且充實的活動之中。他們將接觸多種繪畫素材，並學習一系列的藝術基礎，例如色彩、設計、圖案等。

PTCS After School Enrichment Program (Spring 2019)

培德學校課後興趣班 (2019 春季學年)

Registration Form 報名表

Student Name (學生姓名): _____ Grade (年級): _____

Address (地址): _____

Father's Name (父親姓名): _____ Mother's Name (母親姓名): _____

Email Address (電郵): _____ Phone Number (電話): _____

Other Authorized Pick up Persons (其他接送人姓名): _____

Enrichment Class 興趣班

Subject 1 _____

Subject 2 _____

Subject 3 _____

Subject 4 _____

All classes will be held at the Pui Tak Christian School at 2301 S. Wentworth Ave. Fees are due at the time of registration. A class may be cancelled due to low enrollment. A light snack will be provided for students prior to the start of class. Contact the school office at (312) 842-8546 to register. We apologize but we do not issue any refunds. Thank you.

所有的興趣班都在培德學校內開設 (2301 南永活街)。費用將在註冊時收取。若註冊人數不足人時課程可能會被取消。學生將在興趣班開始前享用簡便小食。您可以致電校務處 (312) 842-8546 登記註冊。費用恕不退還。

For Office Use Only

Total Classes: _____

Total Cost: _____

Received Date: _____

Amount Paid: _____

Check Number: _____

Received by: _____